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22773 Goedkeuring en uitvoering van de op 26 mei
1992 te 's-Gravenhage tot stand gekomen
Overeenkomst tussen het Koninkrijk der
Nederlanden en het Verenigd Koninkrijk van
Groot-Brittannië en Noord-lerland inzake de
exploitatie van de voorkomens in het
Markhamveld en de afname van bitumina
daaruit, met bijlagen (Wet goedkeuring en
uitvoering Markham-overeenkomst)

Nr. 4

' Samenstelling:
Leden: Van Dis (SGP), Spieker (PvdA),
Lansink (CDA), Gerritse (CDA), Van Erp
(VVD), Van der Linden (CDA), Van lersel
(CDA), ondervoorzitter, Blaauw (VVD),
Rempt-Halmmans de Jongh (VVD), Tommel
(D66), Vos (PvdA), voorzitter, G H. Terpstra
(CDA), Van Gelder (PvdA), Boers-Wijnberg
(CDA), Van Rijn-Vellekoop (PvdA), Feenstra
(PvdA), Ter Veer (D66), Lonink (PvdA), G. de
Jong (CDA), Witteveen-Hevinga (PvdA),
Rosenmöller (Groen Links), Kersten (PvdA),
Ramlal (CDA).
Plv. leden: E. Van Middelkoop (GPV), Huys
(PvdA), Van Vlijmen (CDA), Mateman (CDA),
Van Rey (VVD), Van der Hoeven (CDA),
Wolters (CDA), Te Veldhuis (VVD), De Korte
(VVD), Schimmel (066), Vermeend (PvdA),
Van Houwelingen (CDA), Verspaget (PvdA),
Reitsma (CDA), Akkerman (PvdA), J. H van
den Berg (PvdA), Ybema (D66), Leerling
(RPF), Doelman-Pel (CDA), Van Traa (PvdA),
Willems (Groen Links), Vacature PvdA,
Huibers (CDA).

VERSLAG
Vastgesteld 7 oktober 1992

De vaste Commissie voor Economische Zaken', belast met het voorbe–
reidend onderzoek van dit wetsvoorstel, heeft de eer omtrent haar bevin–
dingen als volgt verslag uit te brengen.

Onder het voorbehoud, dat de regering tijdig op de vragen en opmer–
kingen in dit verslag zal antwoorden, acht de commissie hiermee de
openbare behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De leden van de commissie hadden met belangstelling kennis
genomen van het wetsvoorstel. Slechts bij twee fracties bestond
behoefte nog een aantal vragen te stellen.

De leden van de CDA-fractie stelden de volgende vragen. Kan door
grondige vergelijking van de betreffende overeenkomsten uitgebreid
worden duidelijk gemaakt via welke bepalingen in de Markham-overeen–
komst plus bijlagen alerter kan worden ingespeeld op situaties van
overbelevering in vergelijking met de bepalingen inzake het
Birgitta-gasveld? Welke financiële gevolgen heeft de overeengekomen
cijnsregeling naar verwachting voor de Nederlandse schatkist vergeleken
met de denkbeeldige situatie dat het Markham-veld geheel onder Neder–
landse jurisdictie zou vallen? Vervolgens vroegen deze leden waarom
reeds tot vergunningverlening wordt overgegaan voordat de onderhavige
wet in werking is getreden. Gebeurt dat ook aan Engelse zijde? Een
volgende vraag was waarom latere wijzigingen worden beperkt tot artikel
3 en de in artikel 4 opgesomde artikelen van de Markham-overeenkomst.
Tot besluit verzochten deze leden de regering nader te onderbouwen dat
bijlage II onmiskenbaar van uitvoerende aard is.

De leden van de fractie van D66 waren erover verbaasd dat het
wetsvoorstel goedkeuring en uitvoering Markham-overeenkomst nu pas
kan worden behandeld, terwijl de produktieaanvang van het
Markhamveld al staat gepland voor half-oktober. Wat is de reden van de
late indiening van het onderhavige wetsvoorstel bij de Kamer?
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Gezien de problemen die zijn ontstaan omtrent de herziening van de
reserves in het gebied van de Common Area zouden de leden van de
fractie van D66 het op prijs stellen te vernemen of de voorgestelde
procedures in de artikelen 5 en 6, een snellere oplossing bieden voor
eventuele problemen met betrekking tot de verdeling van het in het
Markham-veld aanwezige gas.

De voorzitter van de commissie,
Vos

De griffier van de commissie,
Janssen
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